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Upravni odbor ASCG na XIX Sjednici, održanoj dana 11.02.2022.godine u 

skladu sa članovima 19, 20, 21 i 22. Statuta ASCG, donio je sledeće    

 

Z A K LJ U Č K E : 

1.UO ASCG,  jednoglasno je usvojio  Zapisnik sa  XVIII sjednice UO ASCG. 

2.UO ASCG razmatrao je realizovane aktivnosti za predhodni period i 

konstatovao  da je Savez realizovao kompletan plan i program rada koji je 

bio predvidjen za protekli period u  2022,godinu.Realizovana su sva 

međunarodna takmičenja (Balkansko Prvenstvo za juniore u dvorani u 

Beogardu ,Balkansko prvenstvo za seniore u dvorani u Istanbulu  i Svjetsko  

prvenstvo u dvorani u Beogardu, kao i nacionalna takmičenja koja su po 

kalendaru ASCG počela 5.marta prvenstvom Crne Gore u krosu u 

Nikšiću,6.marta, zimski kup bacača,26.marta i prvenstvo Crne Gore na cesti –

putu. Najbolji  atletičari Saveza Danijela Furtula i Tomaš Đurović realizuju  

pripreme u Baru. Slađana Perunović je realizovala pripremeu Ulcinju, Amir 

Papazi u Ljubljani,Risto  Drobnjak i Marija Bogavac u Baru.Reprezentativci iz 

AK“Lim“ iz Berana:Ognjen Marsenic i Masa Bubanja sa  trenerom Zoranom 

Jojićem realizovali su sedmodnevne pripreme početkom februara  u 

atletskoj dvorani u Beogradu.Takođe, Savez je obezbijedio i sve neophodne 

uslove za sportiste  koji su se obraćali Savezu po pitanju suplemetacije-

vitaminizacije,korišćenje teretane-terena i objekata i drugih stvari 

neophodnih za realizaciju plana i programa.U tom cilju Savez se kreditno 

zadužio kod Hipotekarne banke  u iznosu od 15.000 eura kako bi isplatio dio 

obaveza za realizaciju  dijela programa za najbolje atletičare.  Nedostatak i 

pomankanje  finansijskih sredstava u predhodnom periodu nijesu se odrazili  

na funkcionisanje bilo kog segmenta Saveza  . Savez sve obaveze koje nije 

platio, zadužio se kod  određenih povjerioca  koji će biti isplaćeni  kad se 

dobiju sredstva od Uprave za sport i mlade.U ovom vremenu je postojala i 

stalna   međunarodna komunikacija  Saveza sa   svim institucijama 

Balkanske,Evropske i Svjetske  Atletske Federacije.Savez je potpisao i Ugovor 

sa Sportskim centrom „Topolica“ u Baru u cilju realizacije predvidjenih 

takmičenja  koja će biti realizovana u Baru a sredstava će  ovom centru biti 



uplaćenja po dobijanju sredstava za 2022.godinu od Uprave za sport i 

mlade. 

3.UO ASCG razmatrao je sve dosadašnje aktivnosti oko izgradnje atletskog 

stadiona u Podgorici i zadužio  sekretara Saveza da kompletnu 

dokumentaciju   koju je Savez  imao iz predhodnog perioda, a  vezano za 

izgradnju atletskog stadiona u Podgoricu, arhivira-pripemi, počev od prvih 

obraćanja za realizaciju  atletskog stadiona u Podgoricu, počevši od 

2011.godine - gradonačelniku Podgorice Miomiru Mugoši, pa do izgradnje 

idejnog rešenja, projekta i svih ostalih dopisa koji su tim povodom upućivani 

Glavnom gradu  ,Ministartsvu sporta, kao i Upravi za sport i mlade. 

UO ASCG je nakon razmatranja  procedure  izgradnje atletske staze u 

Podgorici i nakon dobijenih informacija od strane Uprave za sport i mlade u 

cilju iznalaženja optimalnog rešenja, donio zaključak da se obrati Upravi 

javnih radova Crne Gore  na kojem bi se razmotrio početak korišćenja 

sredstava iz Kapitalnog  budžeta tj. izrade glavnog projekta za atletski 

stadion.Nakon tog sastanka sa  Upravom javnih radova Crne Gore i 

dobijenih informacija oko izgradnje atletskog stadiona u Podgorici,  

razmotrila bi se mogućnost zakazivanja novog sastanka sa predstavnicima 

 Glavnog grada,Uprave javnih radova,Uprave za sport i mlade  i ASCG kako 

bi se definisala dalja dinamika. Obzirom, da je ASCG od Glavnog 

grada  dobio lokaciju  za izgradnju atletskog stadiona  i ugovorom je  u 

obavezi da u roku od tri godine  otpočne sa realizacijiom  projekta, a to je 

avgust 2023.godine,  UO ASCG je donio odluku  da se obrati nakon sastanka 

sa Upravom javnih radova,  Glavnom gradu gdje bi se napravio Aneks tog 

ugovora u vezi produženja  roka,  obzirom da se u predhodnom  periodu 

zbog  korone virusa, kao i raznih političkih promjena, nijesu mogle realizovati 

ativnosti na izgradnji stadiona   

4.UO ASCG odlučio je da se obrati Upravi za sport i mlade sa dopisom u cilju 

hitnog zakazivanja sastanka na kojem bi ASCG mogao sa predstavnicima 

Uprave za sport i mlade, izdefinisati i sagledati  ugovor za opredijeljena 

finansijska sredstva . Savez je po osnovu konkursa za sufinansiranje sportskih 

programa iz budžeta ,  odnosno programom ASCG za 2022.godinu, tražio za 

realizaciju programa od Uprave za sport i mlade iznos od 441.150 

eura.Predstavnici ASCG su od direktora Marka Begovića, tokom  razgovora, 

neposredno prije raspodjele bili ubjeđivani da će Savez dobiti odgovarajuća 

zadovoljavajuća i mnogo veća finansijska sredstva od prošle godine, sa 

napomenom da je Savez ta  sredstva rezultatima zaslužio, kao i da se ASCG 

nalazi u prvoj kategoriji sportova. Obzirom ,da je sportska javnost  u Crnoj 

Gori upoznata, kao i ASCG  putem sajta Uprave za sport i mlade da su 

Savezu   opedijeljena sredstva od 200.000eura, koja ne zadovoljavaju ni 50 

posto traženih  sredstava, a  preko medija  upoznati i sa izjavom direktora  

Uprave za sport i mlade, da je on odlučivao o visini stipendija za pojedine 

sportiste i opredjeljivao sredstva u skladu sa svojom procjenom, Savez je  u 



obavezi da    prije  potpisivanja Ugovora, sagleda eventualne nejasnoće   i 

zatraži da se eventualne   greške otklone ,kako bi Savez mogao da 

funkcioniše u skladu sa planom i programom za 2022.godinu .UO ASCG je 

odlučilo da se isti takav dopis, sa istim sadržajem, uputi  Ministartvu 

prosvjete,nauke,kulture i sporta tražeći sastanak u cilju razrešenja dilema po 

pitanju raspodjele sredstava za 2022.godinu. 

Svi zaključci doneseni su jednoglasno.                                                              

Sa ovim zaključcima upoznaju se svi atletski klubovi,organi i tijela Saveza. 

                                                                                             

 

 

 

 


